

Internationale Auszeichnungen

Award Best Software 2003

anlässlich der internationalen EUMETSAT Meteorological Satellite Conference 2003 für unsere Software-Präsentation

“Real-time image analysis and nowcasting with MSG data”

Es war die erste weltweite Fachkonferenz kurz nach Verfügbarkeit der neuen Satelliten Meteosat 2nd Generation. Das Fachpublikum hatte eine Woche Zeit, die neuen Systeme, ihren Funktionsumfang und die stabile Performance näher kennenzulernen.

An jedem Aussteller-Stand, der die Verarbeitung der neuen Satellitendaten demonstrieren konnte, liefen zumindest Teile unserer Software im Hintergrund: unsere hoch-qualitative Echtzeit-Aufbereitung und Vorverarbeitung der Rohdaten.

Mehr →  <https://www.cinesat.com>

Auszeichnungsschreiben siehe nächste Seite:



EUMETSAT - Postfach 10 05 55 · D-64205 Darmstadt

European Organisation for the Exploitation of Meteorological Satellites
Organisation européenne pour l'exploitation de satellites météorologiques

Mr. Jürgen Scheiber
General Manager
GEPARD, J. Scheiber KEG
Petrusgasse 16
1030 Vienna
Austria

Your reference
Votre référenceYour letter dated
Votre lettre duOur reference
Notre référence

Darmstadt

EUM/CPS/LET/03/0178 3 October 2003

**Subject: The 2003 EUMETSAT Meteorological Satellite Conference
Weimar, Germany: 29 September – 3 October 2003**

Dear Mr. Scheiber,

Congratulations on being awarded the prize for the best software demonstration. Your demonstration entitled "**Real-time image processing analysis, and nowcasting with MSG data**" was voted the best by other conference participants. The judgement was made based upon scientific content, presentation and overall interest and relevance.

Thank you for your work in contributing to the success of the Conference. We look forward to seeing you again next year in Prague.

Yours sincerely,

Madeleine Pooley
Conference and Events Coordinator
Conferences and Publications Services

Address:
EUMETSAT
Am Kavalleriesand 31
D-64295 Darmstadt

Mail address:
EUMETSAT
Postfach 10 05 55
D-64205 Darmstadt

Tel: +49 (0) 6151 807 7
Fax: +49 (0) 6151 807 555
Web: www.eumetsat.de

